
PROTOKÓŁ NR 27/18

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, 

które odbyło się 23 maja 2018 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:30

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krystyna Konieczna – Przewodniczący  komisji

2. Ewa Pędziwiatr

3. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni: Zofia Ujma, Henryk Płoński

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Dyrektor Szpitala Bukowiec – Dorota Piotrzkowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Omówienie działalności Przychodni, Szpitala Bukowiec – Dział Rehabilitacji.

4. Sprawy różne.

5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Przewodnicząca przywitała Panią Dyrektor Szpitala i członków komisji i otworzyła posiedzenie.

Ad 2. Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli porządek obrad.

Ad 3. Celem spotkania było przekazanie Pani Dyrektor D. Piotrzkowskiej skarg i uwag mieszkańców

Kowar, które dotyczą działalności Przychodni i Szpitala i Działu Rehabilitacji, który funkcjonuj w Szpitalu

„Bukowiec”.

Pani Ewa Pędziwiatr przekazała skargi dotyczące długiego oczekiwania w rejestracji Szpitala na osoby

kompetentne, bez informacji jak długo to będzie trwało.

Przypadki  awarii  telefonów  w  Kowarskiej  Przychodni  i  też  długiego  oczekiwania  na  odebranie

telefonu i zarejestrowanie się na wizytę lekarską.

Członkowie komisji przekazali też uwagi mieszkańców, dotyczące brudnych wirówek na rehabilitacji,

braku dywaników pod nogi, starych kotar, w kabinach brak wieszaków, wspólne toalety męsko-damskie (czy

nie  da się  tego rozdzielić?).  Pilne skierowanie  na zabiegi  to kilkumiesięczne oczekiwanie.  Pani  Dyrektor

obiecała sprawdzić faktyczny stan wirówek, stwierdziła, że kotary na pewno są b. ładne i nowe. Dla pacjentów

rehabilitacji jest specjalne pomieszczenie do zostawiania swoich ubrań. Inne uwagi Pani Dyrektor obiecała

sprawdzić i naprawić.

Ad. 4  W sprawach różnych jest  prośba komisji  o wywieszenie w widocznych miejscach rozkładu

jazdy autobusów z przewozów.

Pani Dyrektor przekazała też, że miejsca w ZOL-u wykorzystywane są w 100% a jest ich 57.

W najbliższej przyszłości – plan przeniesienia Hospicjum z ul. Jeleniogórskiej do Szpitala Bukowiec.

Ad. 5 Na tym posiedzenie zakończono.



Wnioski komisji:

1. Celem bliższego zapoznania się z działalnością Szpitala, komisja w dniu 26.06.2018 o godz. 12-tej odwiedzi

Szpital Bukowiec, korzystając z zaproszenia Pani Dyrektor.

Protokolant:                                                                                                 Przewodniczący komisji:

 Krystyna Konieczna                                                                                                   Krystyna Konieczna


